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POSTADRESS BESÖKSADRESS TELEFON E-POST SMS WEBB ORG.NUMMER 

Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

Typ av möte: Naturvårdsråd 

Mötesdatum: 2016-11-21 16.30 – 19.30 

 

Närvarande: 

 

Björn Strehlenert (C),  Ordförande: 
Peter Zethraeus (M),  1:e vice ordförande: 
Anne Magnusson (MP),  2.e vice ordförande: 
 
Naturskyddsföreningen i Nacka Ronny Fors, 
Boo Miljö och Naturvänner Kerstin Lundén, Magnus Sjöstedt 
Nacka Miljövårdsråd Jan Åman, Torgny Domeij, Mats Husén 
Skuruparkens vänner Gunilla Ingmar 
Ältasjöns Fiskevårdsområdesförening Sten Fogelström 
Föreningen Rädda Ältasjön Lina Olsson, Martha Bengtsson 
Boo Fiskevårdsområde Ivar Häggblom 
 
Tjänstemän 
Finn Cederberg Natur- och parkenheten 
Liselotte Erikson Natur- och parkenheten 
Heidi Swahn Juridik- och kanslienheten 
Helene Riddarström Exploateringsenheten 
Anita Priebe   Natur- och parkenheten 
 
 

    
    

Underskrifter Ordförande  ……………………………………………… 

   Björn Strehlenert 

    
 

 Sekreterare  ……………………………………………… 

   Heidi Swahn 

    

 Justerande   

   ………………………………………………… 

Ronny Fors 
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Trafikplatsen vid Ryssbergen Helene Riddarström 
Helna Riddarström informerade om ramperna på Väg 222 som anknyter till den nya 

cirkulationsplatsen vid  Nacka gymnasium – trafikplats Kvarnholmen samt Trafikplats 

Skvaltan. De nya trafikplatserna är en förutsättning för att överbyggnad av Värmdövägen 

kan förverkligas. 

 

I februari/mars kommer kommunen gå ut och ha dialog med föreningarna om planerna 

kring trafikplatserna. 

 

Jan Åman undrar hur man tänkt att det ska fungera med två rondeller i Saltsjöbadsleden. 

Dessutom undrar han hur man kan se Kvarnholmens trafikplats som en fullvärdig 

trafikplats som ska ersätta trafiken vid Nacka trafikplats. Tunneln i Kvarnholmens 

trafikplats som finns idag är redan idag för liten och bussar har svårt att köra där. Hur ska 

det klara ett ökat trafikflöde. 

 

Ronny Fors – var är planeringen för gångtrafikanter och cykeltrafik. Paneringen verkar bara 

vara för vägar.  

 

Mats Husén lyfte upp problemet med tillgänglighet till Ryssbergen för gångtrafikanter. De 

gamla vägarna för gångtrafikanter är borta och det diskuteras en ev gångbro över 

motorvägen. 

 

Aktuellt kring reservatsbildning  Liselott Eriksson & 

Finn Cederberg 
Kulturreservat Baggenstäket ska upp i decembernämnden 

Reviderat förslag gällande Kulturreservatet Baggenstäket kommer att behandlas i Natur- 

och trafiknämnden i december. 

 

Skarpnäs 

Skarpnäs naturreservat är överklagat. 

 

Rensätra – Velamsund - näckdjupet 

Handläggare arbetar för full med att ta fram underlag. Näckdjupet kommer troligtvis ligga i 

förslaget. Vid förslag utvidgning Velamsund kommer troligen även del av Ramsmora vara 

med. 

 

Mensättra 

Restaureringen kommer att genomföras sommaren 2018  
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Svärdsö 

Gränsen är markerad. Övrigt iordningsställs under 2017. Flera synpunkter rörande tjuvfiske 

i Vårgärdssjön har inkommit. Kommunen ska utreda om mer regelbunden tillsyn kan 

ordnas via fiskeförening eller motsvarande.  

 

Ryssbergen 

Diskussioner pågår med markägaren rörande gränsen mellan exploatering och naturreservat.   

Nya intresseorganisationer till rådet  Finn Cederberg   
Finns Cederberg tog upp frågan om det finns föreningar som skulle kunna bjudas in till 

rådet. 

De föreningar som togs upp var hembygdsföreningarna i Nacka samt friluftsfrämjandet. 

 

Rådet tackar för förslagen och återkommer om detta. 

 

Ekarna vid Augustendalsvägen Finn Cederberg  
Finn Cederberg meddelade att det gjorts en utredning om ekarna som visade att de inte 

kunde stå kvar. Trädens stammar hade tidigare täckts av mellan en till fem meter förorenat 

material. Träden bedömdes inte överleva ytterligare åtgärder. Delar av ekstammarna har 

lagts utmed vägen till Nyckelviken. 

 

Vad händer i Tollare och avtalet att flytta nyckelbiotoper 
 

Ronny Fors tog upp frågan vad som hänt med markerade skyddsvärda nyckelbiotoper, som 

skrivits in i avtalet, som skulle flyttas till utpekade områden. Finn ska kontrollera med NCC 

och återkomma med information.  

 

Vad händer i Ältadalen? Anita Priebe   
Anita Priebe visade och förklarade vad som händer i Ältadalen . Vilka områden som 

skyddas och vilka områden som kommer att bebyggas. Vidare informerade Anita Priebe om 

skyddsvärda områden och hur de bevakas och ska tas hand om i framtiden. 
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Ältadalen i dagsläget 2016-11-21

 
 Parkentreprenaden beräknas påbörjas sommaren 2017 och pågå ca 1,5 år.  
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Övrigt  Finn Cederberg 
Rådet beslutade om följande datum för naturvårdsråd 2017 

20 februari, 12 juni, 25 september samt 4 december 


